
ПРОТОКОЛ №3 

засідання постійної комісії районної в місті ради з питань 

 планування, бюджету, соціально-економічного розвитку, 

регуляторної політики та підприємництва:  

м. Кривий Ріг                                                                     31.03.2016 

виконком Довгинцівської                                                        (17.00) 
районної в місті ради (каб.302) 
 
Всього членів комісії: 6 депутатів   районної в місті ради 

Присутні:                      5 депутатів   районної в місті ради: 

                                                                    (Берестенко А.В.) 
                                                                    (Горб Н.П.) 

(Довженко Н.В.) 
(Кузуб А.М.) 
(Філяк В.М.) 

Відсутні: 1 депутат районної в місті ради (Клименко А.В.) 
 

Запрошені на засідання комісії: 
1. Зубко Я.О.- начальник фінансового відділу виконкому Довгинців-

ської районної в місті ради. 

 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

І. Обговорення питань порядку денного винесених на спільне 
засідання постійних комісій  Довгинцівської районної в місті ради від 
31.03.2016, а саме: 
 

1. Про внесення змін до рішення районної в місті ради від 
30.12.2015 № 8 «Про районний у місті бюджет на 2016 рік». 

2. Про внесення змін до рішення районної в місті ради від 

30.12.2015 № 17 «Про затвердження структури та чисельності 

виконкому районної в місті ради». 
3. Про затвердження Положення про відділ реєстрації місця прожи-

вання громадян виконкому Довгинцівської районної в місті ради ». 
4. Про преміювання голови районної в місті ради та його 

заступників. 
5.Різне («Про здійснення державних закупівель» у системі 

електронних державних закупівель «Prozorro»).  
 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Берестенко А.В.- заступник голови постійної комісії. 
Надав роз'яснення з питання: «Про здійснення державних 

закупівель» у системі електронних державних закупівель «Prozorro»;  
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Після обміну думками, обговорення   ВИРІШИЛИ: 

1. Питання 1-4, які винесені на розгляд спільного засідання постійних 
комісій подати на розгляд сесії з клопотанням про  їх затвердження. 
2. Питання у системі електронних державних закупівель «Prozorro» 
потребує детального вивчення. 
 

ПРОГОЛОСУВАЛИ:  «за» ___5_____ 

                                «проти»____-____ 

                               «утримались»______-__ 

 

Голова постійної комісії                                                  А.М.Кузуб 

Протокол склала: 

Секретар   постійної комісії                                           Н.П. Горб 

 

 

 

 

 


